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BRMG-KSiT-IX.0012.10.2012 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 26-10/2012 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się dniu 25 października 2012 roku, rozpoczęte o godz.08.30, w 
sali nr 007- Nowy Ratusz przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
siedmiu (7), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 26 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
W dalszym ciągu posiedzenia Przewodniczący Mirosław Zdanowicz poddał pod 
głosowanie przyjęcie przedstawionego poniŜej porządku posiedzenia. 
 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę  w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 690.+Autoprawka 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 
rok. – druk nr 691.+ Autopoprawka 

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3.  Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 

 

 
Głosowanie: 
Komisja - porządek przyjęto i przegłosowano jednogłośnie – 7 głosami za. 
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PUNKT  - 1 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę  
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 690. + Autopoprawka 
sprawa: BRMB – S.0006.253.2012.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z 
sesji Rady Miasta Gdańska z października 2012 roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  – zreferowała  przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 690. + Autopoprawka 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy do projektu uchwały macie państwo jakieś pytania. Proszę bardzo radny Piotr 
Borawski. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Pani Skarbnik mam pytanie, z którego zadania będzie finansowane z budŜetu 
budowa drogi rowerowej na ulicy Wita Stwosza. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
O ile sobie przypominam to nie ma chyba takiego zadania. Chyba, Ŝe to będzie po 
prostu w ogólnej puli tych środków na ścieŜki rowerowe i porostu będzie 
wyodrębniona pula w ramach tej. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Ktoś z Rady osiedla wrzucił taki wniosek, Ŝe dobrze by było, Ŝeby tam była ścieŜka i 
zaczęła się dyskusja. Przyszło pismo równieŜ tam od Rady, Ŝe to jest ulica na której 
właściwie ruch jest minimalny, jeŜeli się przyjmie jakąś średnią w Oliwie.  
  
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie pamiętam takiego zadania, zaraz sprawdzę. JeŜeli pan Prezydent Lisicki mówił 
to dopiero albo zamierza poprosić o przeniesienie pana Prezydenta z innego 
zadania albo teŜ w ramach po prostu puli przewidzianych na ścieŜki rowerowe. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Rozumiem, dziękuję. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy jeszcze jakieś pytania. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Pani Skarbnik, jaki jest powód przedłuŜających się konsultacji w Letnicy. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Powiem szczerze, Ŝe nie wiem. Nie mogą dojść do porozumienia tylko w jakim 
aspekcie nie wiem. Zaraz się dopytam i panu powiem.  
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Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki  
Jaki jest termin wykonania tej 8A, bo rozumiem , Ŝe w tym roku nie przerobimy 
tych pieniędzy.  
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Termin był przewidziany zgodnie z harmonogramem, rok 2012 ewentualnie przełom 
roku 2013. JuŜ wiadomo, Ŝe będzie to rok 2013.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki  
Wykonawca wyłoniony. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie wyłoniony wykonawca. 
  
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było więcej głosów w 
dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę  w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 
690. + Autopoprawka.  
 
 
Głosowanie: 
 
Komisja –  6 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się- 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 690 
+ Autopoprawka i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 26-
10/62-2026/2012). 
 

                                                     PUNKT  - 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 rok. – 
druk nr 691. + Autopoprawka.  sprawa: BRMB – S.0006.254.2012.WK (Oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z października 2012 
roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska  – zreferowała  przedmiotowy 
projekt uchwały – druk nr 691. + Autopoprawka.   
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2012 rok. – druk nr 691. + Autopoprawka.   
 
 
 
Głosowanie: 
 
Komisja – 6 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosów wstrzymujących się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 691 
+ Autopoprawka i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 26-
10/63-27/2012). 
 

                                                     PUNKT  - 3 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 

 
         Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 

• Wpłynęło pismo Stowarzyszenia Kultury Fizycznej „ICESKATER” dotyczące 
łyŜwiarstwa synchronicznego. – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Wysłałem do wiadomości swoją opinię do dyrektora pana Andrzeja 
Trojanowskiego. Mam nadzieję, Ŝe tam powinna być załatwiona sprawa. 
Przekładamy na następne posiedzenie wystąpienie, bo wystąpiłem do 
dyrektora Trojanowskiego o ewentualną  prośbę dofinansowania.  

 
• Druga sprawa jest teŜ na następne posiedzenie. Zgłasza się do nas 

Ochotnicza StraŜ PoŜarna Gdańsk Świbno, która w 2013 roku obchodzi 55 
lecie powstania jednostki, z prośbą o dofinansowanie. – pismo stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 

 
          Ja to najpierw wcześniej skonsultuję, gdzie moŜna i z czego moŜna uzyskać 
          te pieniądze. Czy w ogóle będzie moŜna. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki 
Mam jedno pytanie, myślę Ŝe Komisja powinna się zwrócić do pana Prezydenta, bo 
Prezydent jest głównym właścicielem Stadionu PGE Arena. Ci co byli ostatnio na 
meczu to widzieli w jakim stanie jest murawa. Myślę, Ŝe warto by było Ŝeby 
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Komisja Sportu zasięgnęła zdania właścicieli zarządców poprzez pana Prezydenta, 
co się dzieje z tą murawą. Dlaczego ona jest w takim stanie w jakim ona jest. 
         
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy ktoś chciałby coś do tego dodać. Myślę, Ŝe ja się zwrócę z takim pytaniem do 
pana Prezydenta. 
 
 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków Przewodniczący 
podziękował wszystkim obecnym za uczestnictwo. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 09.00 
 
 
 

                                              Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

                                

                                                            Mirosław Zdanowicz 

 
Protokół sporządziła: 
 
 
Anna Jabłońska 
 
 


